
Protokół Nr IV/07 
z IV sesji Rady Gminy Lipno 

odbytej w dniu 02 lutego 2007 roku 
 
 
 

Dnia 02 lutego 2007 roku o godz. 12-tej w Zespole Szkół w Radomicach 
odbyła się IV sesja Rady Gminy Lipno. 
 
Obecni na sesji według załączonej listy obecności. 
Ponadto w sesji udział wzięli: 
: Wójt Gminy Lipno – Pan Wiesław Ośmiałowski, Zastępca Wójta Gminy Lipno 
– Pan Andrzej Szychulski, Skarbnik Gminy – Pani Adela Wiśniewska, Radca 
Prawny – Pan Józef Jesionowski, Sekretarz Gminy – Pan Andrzej Rozen, 
Kierowni ROR – Pani Anna Kwiatkowska, Kierownik RKG- Pan Grzegorz 
Koszczka. 
 

Ad. pkt 1 a 
 

Otwarcia obrad IV sesji Rady Gminy Lipno dokonał Przewodniczący Rady 
Gminy Lipno – Pan Bohdan Nowak, który na wstępie powitał wszystkich 
obecnych, jednocześnie stwierdzając, że na stan 15 Radnych, w sesji udział 
bierze 14 Radnych, a zatem Rada jest władna do podejmowania prawomocnych 
uchwał i rozstrzygnięć. 
 

Ad. pkt 1 b 
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił proponowany porządek obrad. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się z zapytaniem czy są  jakieś uwagi, 
bądź propozycje zmian do przedstawionego  porządku obrad. 
 
Wójt Gminy Lipno- zawnioskował o poszerzenie porządku obrad w pkt 2 o 
następujące projekty uchwał: 
- w sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy Lipno do 
dokonywania czynności w sprawach z zakresu prawa pracy wobec Wójta Gminy 
Lipno, 
- w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Karnkowie, 
- w sprawie zmian budżetu Gminy Lipno na 2007 rok. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy – poddał pod głosowanie zaproponowane przez 
Wójta Gminy Lipno zmiany w porządku obrad. 
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Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 
jednogłośnie przyjęli zaproponowane zmiany w porządku obrad. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy – poddał pod głosowanie proponowany 
porządek obrad po zmianach. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 
jednogłośnie przyjęli proponowany porządek obrad. 
 
 

Ad. pkt 1 c 
 

Protokół z poprzedniej sesji był wyłożony do wglądu na stanowisku ds. Rady- 
zapoznanie się z jego treścią było udostępnione, wobec czego został 
jednogłośnie przyjęty bez czytania. 
 
 

Ad. pkt 1 d 
 

Wójt Gminy Pan Wiesław Ośmiałowski – przedstawił sprawozdanie z 
działalności od czasu poprzedniej sesji – informacja w załączeniu. 
 
 
Przewodniczący Rady Gminy Lipno-  zwrócił się z zapytaniem czy są pytania 
do Pana Wójta. 
 
 

Ad. pkt 2 a 
 
 

Przewodniczący Rady Gminy – nadmienił, że przystępuje teraz do uchwały w 
sprawie zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich na terenie Gminy 
Lipno. 
 
 
Z-ca Wójta –zwracając się do obecnych nadmienił, że załącznikiem do tej 
uchwały jest terminarz. Te wybory będą się odbywać prawie miesiąc, 
rozpoczynają się 19 lutego, a kończą się 15 marca, pierwsze zebrania 
rozpoczynają się o godz. 12 i tak sukcesywnie co 2 godziny- o 14, o 16, a w 
niektórych miejscach jeszcze o godz. 18. 
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Pan Zastępca Wójta podkreślił, że w tym nowym załączniku jest kilka zmian 
odnośnie terminów zebrań, a także są wskazania konkretnych miejsc, gdzie będą 
się odbywać wybory. 
Zasygnalizował także, że 15 marca odbywa się rozliczenie podatku uiszczanego 
u Państwa Sołtysów, w związku z czym przejęcie obowiązków nowo wybranego 
Sołtysa nastąpi dopiero po zakończonych zebraniach, w dniu kiedy Państwo 
Sołtysi złożą ślubowanie. 
 
Radny Chojnicki Ryszard- zasygnalizował, że są sołectwa, które nie 
dysponują własnym lokalem wyborczym-  zwrócił się z zapytaniem czy byłaby 
możliwość, aby podwieźć mieszkańców tych miejscowości w dniu wyborów na 
to zebranie naszym autobusem, czy też bus-em. 
 
Wójt Gminy – wyjaśnił, że w zależności od godzin zebrania, jeżeli nie będzie 
to kolidowało z innymi wyjazdami, to jest to możliwe. 
Ten harmonogram jest uzgodniony ze Stowarzyszeniem Sołtysów i właśnie 
propozycja była, żeby te zebrania odbywały się w lokalach publicznych i tak to 
zostało ustalone. 
 
Sołtys z Piątek- zwrócił się z zapytaniem, czy to Pan Wójt uzgodni z Dyrekcją 
Szkoły w Piątkach możliwość zorganizowania zebrania sołeckiego, czy ma to 
zrobić osobiście. 
 
Pan Wójt – wyjaśnił, że pracownicy Urzędu Gminy to uzgodnią. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się z zapytaniem czy są jeszcze jakieś 
pytania w tym temacie. 
Pytań nie było. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały Nr IV/15/07 w 
sprawie zarządzenia wyborów Sołtysów i Rad Sołeckich na terenie Gminy 
Lipno i poddał go pod głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 
jednogłośnie przyjęli projekt w/w uchwał. 
 
 

Ad. pkt 2 b 
 

Przewodniczący Rady Gminy – nadmienił, że przystępuje teraz do kolejnego 
punktu- podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie określenia 
stawek podatku od nieruchomości na 2007 rok. 
 

 



 4

Radca Prawny – zwracając się do obecnych przypomniał, że była 
podejmowana uchwała w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 
na rok 2007. 
W praktyce wyszło nam, że mamy na terenie Gminy bezpośrednio prowadzoną 
działalność w zakresie wodociągów; powoduje to, że musimy robić deklaracje, 
naliczenie, przelewy z konta na konto. Aby to było sprawniejsze, żeby nie 
powodowało dodatkowych manipulacji, proponujemy, aby w tej uchwale która 
była dokonać zmiany. Ta zmiana sprowadza się do tego co jest zapisane w § 1 
pkt 6- zajęte na zbiorowe zaopatrzenie w wodę i odprowadzanie ścieków. 
To będzie oznaczało, że nie będziemy naliczali podatku od budowli, od terenu, 
tylko będzie deklaracja tzw. Pusta, nie będzie powodowało to dodatkowych 
operacji księgowo-finansowych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy –zwrócił się z zapytaniem czy są pytania w tej 
sprawie. 
Pytań nie było. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały Nr IV/16/07 w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości na rok 
2007 i poddał go pod głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 
jednogłośnie przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 

Ad. pkt 2 c 
 

Przewodniczący Rady Gminy podkreślił, że przystępuje do kolejnego punktu- 
podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały w sprawie programu współpracy 
Gminy Lipno z organizacjami pozarządowymi na rok 2007. 
 
Radca Prawny – przypomniał, że w uchwale o współpracy z organizacjami 
pozarządowymi ostatni paragraf brzmiał: 
Tryb postępowania o udzielenie dotacji i sposób jej rozliczania oraz sposób 
kontroli wykonania zleconego zadania następuje w oparciu o Ustawę o pożytku 
i wolontariacie, natomiast w przypadku innych zadań niż określone w wyżej 
cytowanej Ustawie określi Rada Gminy Lipno odrębną uchwałą 
W tym zakresie wątpliwości, nie w formie wystąpienia pisemnego, ale w formie 
telefonicznej ma Nadzór Prawny, twierdząc, że tego typu uchwała jeżeli ma być 
wywołana, to nie powinna być powołana w tym regulaminie, bowiem to co 
tyczy się współpracy z organizacjami pozarządowymi można robić tylko w 
trybie tej ustawy i tej uchwały, którą żeśmy wywołali. 
W związku z tym proponujemy zmianę tego paragrafu, ucinając końcówkę 
zdania  
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Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się z zapytaniem czy są pytania w tej 
sprawie. 
Pytań nie było. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały Nr IV/17/07 w sprawie 
zmiany uchwały w sprawie programu współpracy Gminy Lipno z organizacjami 
pozarządowymi na rok 2007 i poddał go pod głosowanie. 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 
jednogłośnie przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 

Ad. pkt 2 d 
 

Przewodniczący Rady Gminy – nadmienił, że przystępuje teraz do kolejnego 
punktu, mianowicie podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia 
Przewodniczącego Rady Gminy Lipno do dokonywania czynności w sprawach z 
zakresu prawa pracy wobec Wójta Gminy Lipno. 
 
 
Radca Prawny – wyjaśnił, że zgodnie z § 4 ust. 1 pkt 1 ustawy o pracownikach 
samorządowych, pracodawcą w stosunku do Wójta, Prezydenta, Burmistrza jest 
Rada,  a z jej upoważnienia może działać Przewodniczący. 
Z tym, że Przewodniczący aby mógł działać musi mieć upoważnienie Rady, z 
wyjątkiem prawa ustalania wynagrodzenia. 
W poprzedniej kadencji mieliśmy to uregulowane w Statucie, nastąpiła zmiana 
Statutu i teraz tego zapisu w Statucie nie mamy, w związku z tym każdorazowo 
w kolejnej kadencji jest potrzeb wywołania takiej uchwały, dlatego, że w trakcie 
pełnienia obowiązków przez Wójta są kwestie wyjazdów, gdzie trzeba podpisać 
delegację, są kwestie związane z urlopem, ktoś musi podpisać wniosek 
urlopowy, są sytuacje, gdzie automatycznie pewne rzeczy się dzieją np. nagroda 
jubileuszowa, to jest automatyczne przeliczenie, ale ktoś musi podpisać to i 
zatwierdzić. 
W związku z tym jest projekt uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Gminy – zwrócił się z zapytaniem czy są jakieś pytania 
w tym temacie. 
Pytań nie było. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały Nr IV/18/07 w 
sprawie upoważnienia Przewodniczącego Rady Gminy Lipno do dokonywania 
czynności w sprawach z zakresu prawa pracy wobec Wójta Gminy Lipno i 
poddał go pod głosowanie. 
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Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 
jednogłośnie przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 
 

Ad. pkt 2 e 
 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przechodzi teraz do następnego 
punktu- podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w 
Karnkowie. 
 
Kierownik ROR – wyjaśniła, że przedłożona została uchwała o wyrażeniu 
zgody na sprzedaż nieruchomości w Karnkowie. 
Sytuacja jest taka, że budynek ten stoi jako pustostan. W ubiegłym roku został 
wydzielony grunt niezbędny do korzystania z tego budynku. Zakończone jest 
rozgraniczenie i w tej chwili można by było przystąpić do formalnej sprzedaży. 
 
Radca Prawny dodał, że sprzedaż nastąpi w trybie przetargowym oczywiście. 
 
Przewodniczący Rady Gminy zwrócił się z zapytaniem czy wycena jest już 
przygotowana. 
 
Kierownik ROR wyjaśniła, że jest taka wycena sporządzona i jest to kwota 
48.000 zł łącznie z budynkiem i gruntem przynależnym do tego budynku. 
 
Przewodniczący Rady Gminy –zwrócił się z zapytaniem czy są jakieś pytania 
w tej sprawie. 
Pytań nie było. 
Przewodniczący Rady Gminy przedstawił projekt uchwały Nr IV/19/07 w 
sprawie sprzedaży nieruchomości położonej w Karnkowie i poddał go pod 
głosowanie. 
 
 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 
jednogłośnie przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 

Ad. pkt 2 f 
 

Przewodniczący Rady Gminy nadmienił, że przechodzi teraz do kolejnego 
punktu- podjęcie uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Lipno na 2007 rok. 
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Skarbnik Gminy –zasygnalizowała, że budżet kwotowo mogole się nie 
zmienia. Zmieniają się tylko niektóre paragrafy, zostają przesunięte kwoty, m.in. 
na zakup autobusu kolejnego tj. przeniesienie wydatków bieżących na zakupy 
inwestycyjne, a zatem i zmiana następuje załącznika dotyczącego zadań 
inwestycyjnych. 
Kolejna sprawa to wystąpiły braki w niektórych działach, dlatego po 500, 1000, 
czy 2000 zł zostało przeniesione, m.in. w administracji. 
W oświacie na autobus, w ochronie zdrowia na zakup komputera, kopiarki i 
rzutnika. 
Kolejna sprawa to przeniesienie też między paragrafami na zakupy i jeszcze 
wystąpiły braki w dodatkowym wynagrodzeniu rocznym dla pracowników robót 
publicznych. 
Tak, że  te przeniesienia są w takiej samej kwocie w dochodach i wydatkach. 
 
Przewodniczący Rady Gminy –zwrócił się z zapytaniem czy są jakieś pytania 
w tej sprawie. 
Pytań nie było. 
Przewodniczący Rady przedstawił projekt uchwały Nr IV/20/07 w sprawie 
zmian budżetu Gminy Lipno na 2007 rok i poddał go pod głosowanie. 
 
 
 
Radni Rady Gminy Lipno w głosowaniu jawnym poprzez podniesienie ręki 
jednogłośnie przyjęli projekt w/w uchwały. 
 
 
 

Ad. pkt 3, 4, 5 
 

Przewodniczący Rady Gminy  zaproponował połączenie  punktów 3,4 i 5. 
Prosi o zabieranie głosu. 
 
Radny Lewandowski Zdzisław – w imieniu Komisji Inwestycyjnej i Rozwoju 
Gospodarczego Gminy poinformował, że w związku z kończeniem się 
inwestycji we Wichowie, odbyło się wspólne z Wójtem, z Inwestorem 
posiedzenie odnośnie wykonania prac dodatkowych. 
Nauczony doświadczeniem, gdzie na temat Radomic były niepotrzebne takie 
potem insynuacje, w tej chwili wszelkie zmiany jakie następują podczas 
realizacji inwestycji są uzgadniane, pisany jest protokół. 
Radny poinformował, że ustalono wykaz prac dodatkowych – projektant tak 
zaprojektował teren, że nie ma np. miejsc parkingowych przy tej szkole. 
Ustalenia zostały poczynione odnośnie przepompowni, też została źle 
zaprojektowana, trzeba ją poprawić. 
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Ogrodzenie szkoły, ewentualnie z powiększeniem boiska. 
Sprawy finansowe są o tyle dobre, że są pewne oszczędności poczynione na 
pewnych innych działaniach. 
Ustalono, że zostanie zrobiony projekt odnośnie zagospodarowania terenu i 
przepompowni i wtedy zostanie podjęta decyzja. 
Radny poinformował także, że właściwie sala gimnastyczna jest już ukończona 
oprócz podłogi, prawdopodobnie do końca marca zostanie ukończona. 
 
Radny Strużyński Stanisław – zwrócił się z prośbą do Pana Wójta, żeby wziąć 
pod uwagę, że Rumunki Godowskie, Huta Godowska i Głodowo nie ma żadnej 
świetlicy, nie ma gdzie zebrania zrobić. 
Radny podkreślił, że jest tam grunt i w związku z tym prosi, żeby mieć to na 
uwadze i na te trzy sołectwa coś tam zbudować. 
 
Radny Kalinowski Marek – zasygnalizował, że w ubiegłym tygodniu odbyło 
się spotkanie w Kokocku przy tej starej świetlicy i składa wniosek formalny o 
przegłosowanie, żeby na przyszły rok włączyć do inwestycji, rozbudowę 
świetlicy w Kokocku względnie budowę nowej świetlicy. 
Prosi również o wykonanie oświetlenia ulicznego w Kokocku i w Komorowie. 
 
Radny Lorenc Janusz- przypomniał, że Komisja Rolna w poprzedniej kadencji 
podjęła decyzje o wyłączenie kilku lamp oświetleniowych w Radomicach. 
Zwraca się do Komisji Rolnej obecnej, aby stwierdziła czy to było zasadne czy 
nie zasadne- jeżeli było to zasadne, aby wyłączyć te lampy, to w Radomicach 
jest miejsce – teren działek budowlanych sprzedawanych przez Gminę i tam 
przydałoby się założyć te 3 czy 4 lampy oświetleniowe. 
Radny poruszył jeszcze sprawę bezpieczeństwa w Radomicach- na dzień 
dzisiejszy nie ma w Radomicach osoby, która przeprowadza przez ulicę dzieci 
uczęszczające do szkoły. 
Poruszył również sprawę, która nurtuje mieszkańców- wyjazd z drogi od strony 
Kokocka jest rzeczą coraz bardziej niemożliwą, pomimo tego, że są tablice 
informujące o obszarze zabudowanym. 
Apeluje do Radnych, Wójta, aby zastanowić się nad ustawieniem tam 
oświetlenia- sygnalizacji świetlnej lub zorganizowanie małego ronda, 
oczywiście jeżeli się uda. 
 
Radna Charyton Grażyna- zwraca się z prośbą o założenie 3 lamp oświetlenia 
ulicznego w Popowie. 
Zwraca się z zapytaniem jak się posunęła sprawa sygnalizacji świetlnej na 
przejściu dla pieszych w Popowie. 
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Radny Chojnicki Andrzej – zasygnalizował, że tak się składa, że ostatnio 
często leci żółta woda, prosi o wyjaśnienie dlaczego tak się dzieje, bo skarżą się 
mieszkańcy. 
Przypomina o rozbudowie Szkoły w Jastrzębiu i Maliszewie- prosi o 
przygotowanie chociażby projektów. 
 
 
 
Radny Górnicki Józef- sygnalizuje, że w Złotopolu jest remiza strażacka w 
opłakanym stanie, jest Klub, który mieszkańcy starają się utrzymać, coś w nim 
organizować. 
Radny prosi, aby również pomyśleć o remoncie tego obiektu, spróbować zdobyć 
środki unijne. 
Kolejna sprawa, którą poruszył Rady, to sprawa przejazdu kolejowego- prosi o 
wyjaśnienie jak posunęły się sprawy. 
Przypomniał także, że wspólnota mieszkaniowa w Złotopolu prosi o 
dofinansowanie budowy oczyszczalni przydomowej- czy jest już coś wiadomo 
w tej sprawie. 
 
Radny Chojnicki Ryszard- poddaje pod rozwagę możliwość zakupu koparki, 
która pomagałaby w czyszczeniu rowów melioracyjnych. 
 
Przewodniczący Rady Gminy uważa, że to jest dobra myśl, bo jest dużo awarii 
na wodociągu, to ta koparka mogłaby być wykorzystana i na te awarie, bo 
dotychczas wynajmujemy koparkę. 
Może na przyszłe lata zaplanować remonty wszystkich Domów Kultury, 
występując o środki unijne. 
 
Radny Małkiewicz Paweł –sygnalizuje również o potrzebie remontu budynku 
w Piątkach, chociaż niewielkie środki. 
Przypomniał o wycince topoli rosnących przy drodze Suradowo w stronę 
Płocka- to jest bardzo ważna sprawa i prosi o pomoc w szybkim załatwieniu tej 
sprawy. 
 
Radny Lewandowski Zdzisław –podkreśla, że chyba dobrze rozumie, że te 
wszystkie prośby to są zapiski na rok przyszły, bo ten rok jest już zaplanowany. 
Dodał również, że nad sygnalizacją świetlną warto pomyśleć – ma na uwadze 
również i Łochocin. 
Zasygnalizował również, że nie może tak być, żeby Gmina wszędzie dawała 
gotowe; Radny zaprasza do Łochocina, aby zapoznać się ile jednostka OSP 
przeznacza na remont i modernizację, nie żądając pieniędzy z Gminy. 
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Wójt Gminy – ustosunkowując się do wypowiedzi Radnych, przypomniał, e 
budżet na 2007 rok został uchwalony i w ramach tego budżetu możemy 
gospodarować. 
Te wszystkie potrzeby zgłaszane przez Radnych, to trzeba zaplanować na okres 
całej kadencji tej Rady. 
Rumunki Godowskie, Huta Godowska, Głodowo nie ma tam żadnej świetlicy, 
ale jest szkoła w Ryszewku i tam jest możliwość korzystania ze Sali 
gimnastycznej, gdzie można odbyć zebrania, spotkania. 
Jeżeli chodzi o Złotopole, poczekamy aby przekonać się czy mieszkańcy 
zaangażują się w to, aby utrzymać, wyremontować istniejący budynek. 
Jeżeli chodzi o oświetlenie uliczne w Komorowie, Pan Wójt uważa, że jest to 
możliwe do realizacji ponieważ jest przewidziana modernizacja linii w tym roku 
w Komorowie. 
Natomiast sprawa budowy świetlicy w Kokocku- tam jest potrzebny niewielki 
obiekt na te sołectwa i to można będzie w planach na przyszłe lata ująć. 
Odnosząc się do słów Radnego Lorenca Pan Wójt uważa, że rondo w 
Radomicach to nie wyjdzie, a to z uwagi na to, że blisko drogi krajowej leży 
kabel międzynarodowy telefoniczny. 
O sygnalizację świetlną będziemy występować do Dyrekcji Dróg Krajowych. 
Jeżeli chodzi o wodę ze stacji Jastrzębie, to największy problem pojawia się w 
chw2ili kiedy są wyłączenia prądu, a zdarzają się często i wówczas po 
ponownym uruchomieniu zrywane są te złogi z rur i te nieczystości idą w sieć. 
Projekty na rozbudowę Szkoły w Waliszewie i Jastrzębiu będą 
przygotowywane. 
Sprawa zakupu koparki do usuwania awarii melioracji. Pan Wójt zwraca uwagę, 
że jeśli tak będzie jak jest na dzień dzisiejszy i tak będą mieszkańcy dbali o 
urządzenia melioracyjne, jak dbają, to ta melioracja która jest za 3 – 4 lata nie 
będzie działać wogóle. 
Zdarzają się sytuacje, że do studzienek melioracyjnych wyrzucane są gruzy, 
nieczystości, pokrywy ze studzienek zostały skradzione. 
Mieszkańcy muszą sami zacząć o to dbać, Gmina nie jest w stanie o wszystko 
zadbać. 
Propozycja Radnego Chojnickiego w sprawie zakupu koparki zdaniem Pana 
Wójta jest do zaakceptowania. Taka koparka przydałaby się w wielu 
przypadkach- do usuwania awarii na melioracji, do czyszczenia rowów 
melioracyjnych, do usuwania awarii na wodociągu, zimą mogłaby również 
odśnieżać drogi po przyjęciu pługu. 
Jednak tego nie uda się zrealizować w tym roku, bo nie mamy takich środków. 
Pan Wójt będąc przy glosie poinformował, że 31 stycznia razem z 
Przewodniczącym Rady był na spotkaniu organizowanym przez Urząd 
Marszałkowski. 
Z wypowiedzi przedstawicieli Urzędu Marszałkowskiego wynika, że każdy 
złożony wniosek o środki uzyska akceptację i będą środki. 
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Jednak Pan Wójt twierdzi, że 5% wniosków nie zostanie zrealizowanych, bo na 
sam Powiat Lipnowski na inwestycje zaplanowane, to Urząd Marszałkowski 
musiałby wydać wszystkie pieniądze. 
Sama obwodnica Lipna ile będzie kosztowała, ile potrzeba na sprawy szpitala, 
ile na poszczególne Gminy. 
Pan Wójt sądzi, że dobrze będzie jeżeli uda się pozyskać środki na 1- 2 
inwestycje. 
Zasygnalizował także, że największe środki planuje się na drogi, a nie na 
obiekty, na wodociągi. Trochę ma być środków na ochronę środowiska. 
Wracając jeszcze do wypowiedzi Przewodniczącego Rady o Dom Kultury w 
Wichowie, Pan Wójt podkreślił, że Wichowo dostało obiekt- szkołę i teraz musi 
poczekać. Nawet jeżeli będą jakieś środki do pozyskania na ten cel, będziemy z 
nich korzystać, ale nie będziemy ich inwestować w Wichowie. 
 
Sołtys z Jankowa – nadmienił, że aura jest niesprzyjająca i psują się drogi. 
Drogę w stronę Kiełpin woda przerwała, zwraca się z zapytaniem, czy można by 
tam założyć przepust  i nawieźć żużla – prosi o pomoc w tej sprawie 
Będąc przy głosie poruszył także sprawę Spółdzielni Rolniczej w Jankowie- 
obiekt ten stoi teraz pusty, niszczeje. Trzeba zastanowić się może nad sprzedażą 
tego. 
 
Wójt Gminy – wyjaśnił, że jeżeli chodzi o Spółdzielnię w Jankowie, to formy, 
które tam zaczęły działać zakończyły działalność, bo mieszkańcy pisali skargi. 
Żeby móc coś z tym obiektem zrobić, trzeba zrobić Zebranie Walne, a  
członkowie nie przychodzą na te zebrania i nie można podjąć żadnej decyzji. 
 
Radny Chojnicki Ryszard -  zachęca wszystkich do wzięcia udziału w 
wyborach do Izb Rolniczych, które odbędą się w najbliższą niedzielę. 
 
 
 

Ad. pkt 6 
 

Wobec wyczerpania tematu, na tym obrady IV sesji zakończono. 
Przewodniczący Rady Gminy podziękował obecnym za udział w sesji. 
 
Protokolant 
Żaneta Wołkowicz 
 
 
 
 
 

 


